

Telbec.

Nov 15, 1984

NEW POLLUTION CONTROL RESEARCH ORGANISATION TO BE LAUNCHED AT

MONTREAL CONFERENCE

The 7th Montreal Symposium on Wastewater Treatment will be the venue of the launching of the Canadian Association on Water Pollution Research and Control. This association, previously operating as a branch of the International parent body, has already held 19 annual conferences in Ontario, publishes the Water Pollution Research Journal of Canada, and is hosting a parallel session at the present Montreal conference.

The aim of the new organisation is to hold annual conferences across Canada, to publish an expanded version of the Journal, and to serve as a forum for the reporting and exchange of research conducted by Canadian Universities and other research bodies, in the field of Water Pollution.

A press conference will be held on Tuesday, November 20th, at 10 A.M. in Salon C (the Press Room), Meridien Hotel. Those attending will include Professor P. Jones from Toronto (Chairman), Dr. Bruce Jank from Environment Canada in Burlington (Director) and Professor R. Gehr from McGill (Secretary).

UN NOUVEL ORGANISME EN RECHERCHE SUR LA POLLUTION ET SA MAITRISE

SERA INAUGURÉ A LA CONFÉRENCE DE MONTRÉAL

C'est lors du 7e Symposium de Montréal sur le traitement des eaux usées qu'aura lieu le lancement de l'Association Canadienne pour la Recherche sur la Pollution de l'Eau et sa Maîtrise.

Dans le passé, cet organisme, agissant comme filiale de l'Association Internationale, a présenté 19 conférences annuelles en Ontario. Il est responsable de la publication Water Pollution Research Journal of Canada, et c'est sous ses auspices que sera organisée une session parallèle durant la Conférence de Montréal.

Cette nouvelle association a pour but de tenir des conférences annuelles à travers le Canada, de publier une version étendue de la revue, et d'agir comme tribune d'informations et d'échanges de données sur des recherches menées par des universités canadiennes et d'autres sociétés de recherche, dans le domaine de la pollution de l'eau.

Une Conférence de Presse aura lieu mardi le 20 novembre, à 10 heures de l'avant-midi, au Salon C (Salle de Presse) de l'Hôtel Méridien. On notera parmi les invités, le président: Professeur P. Jones de Toronto, le directeur: Dr. Bruce Jank, d'Environnement Canada à Burlington, et le secrétaire: Professeur R. Gehr, de l'Université McGill.